
Ja poduzetnik 

 

Nakon napisanog  sastavka, Ja poduzetnik, prijatelji i ja smo izabrani da 

predstavimo našu  Srednju školu Pavla Rittera Vitezovića Senj u Novalji na 

četverodnevnom projektu mladih poduzetnika iz Ličko-senjske županje. 

Vladalo je ozračje poduzetništva: sloboda, izbor, moć samopouzdanja, 

stvaranja novih vrijednosti, vjerovanje u sebe, strast i zaljubljenost u svoj projekt i 

ideje. Tako smo provodili četiri dana – u druženju, radu, izmjeni iskustava, zabavi, 

upoznavanju. Veliku podršku i brigu o nama, tih smo dana imali od našeg dragog 

profesora Bože Šimunića. Jedno veliko hvala mu za sve. Kako se kaže sve što je 

dobro kratko traje. 

Međutim za nekoliko dana predstavili smo se istim projektom i na Božićnom 

sajmu u Otočcu. Uživao sam zajedno sa svojim prijateljima. Imali smo svoj štand i 

predstavli smo Školu, Grad, svoj rad. 

Presretan sam što sam to sve prošao, stekao nova iskustva, upoznao različite 

dijelove Županije. Nisam prošao dalje, ali sretan sam za svoje prijatelje Ivana, 

Sandra, Gorana i Tea. 

Sretno mladim poduzetnicima! 

 

 

 

 

 

Krunoslav Marenić, 3. E 

 

 

 

 



PRO-PO-LI LSŽ 

 

Prvi dio projekta bio je četverodnevni boravak u Novalji. Tamo smo imali razne 

edukativne radionice i predavanja. Prvi dan smo bili raspoređeni u skupine na 

temelju svojih ranije iznesenih ideja. Tada smo radili zajedničke projekte i 

pokušali smo ujediniti svoje ideje. To je prošlo uglavnom uspješno. 

Nakon toga smo imali predavanje mladog poduzetnika gdje smo slušali njegov 

životni put, njegove uspone i padove. Bilo je vrlo zanimljivo. Kasnije toga dana 

smo slušali predavanje bivše HRT- ove novinarke Karoline Vidović Krišto. 

Predavanje je bilo o komunikacijskim vještinama i vrlo poučno. Pri povratku, 

stali smo na jednom obiteljskom gospodarstvu. Tamo smo vidjeli postupak 

proizvodnje vina i imali smo ručak. Nakon ručka je izabrano 10 ambasadora koji 

će predstavljati svoje škole u daljnjim dijelovima projekta. 

Slijedeći dio je bio posjet županu u Gospiću. Tamo smo bili lijepo ugošćeni. 

Predstavili smo svoje ideje i sve su bile prihvaćene. Rečeno nam je da smo 

uvijek dobrodošli i da se javimo za bilo kakvu potrebnu pomoć. 

Također smo sudjelovali na adventskom sajmu u Otočcu, a za sada zadnji dio 

projekta bila je radionica „JA PODUZETNIK“ koja je održana u Kulturno-

informativnom centru u Gospiću. Slušali smo predavanja i upoznali se sa 

značenjem LAG-a i njegovom ulogom u poduzetništvu.  

Ja sam osobno jako zadovoljan sa dosadašnjim dijelom projekta zato što mi je 

jako proširio vidike u poduzetništvu i saznao sam puno novih stvari iz tog 

područja. 

 

Sandro Margeta, 3. e 

 

 

 

 



ProPoLi – biti poduzetnik 

 U četiri dana kroz rad, ali i zabavu u Novalji učili smo 

što znači biti poduzetnik. Nakon uvodne prezentacije 

organizatorica Mary Ann Rukavine Cipetić i Dragice 

Rogić o organizaciji poduzetništva, podijelili smo se u 

skupine s najsličnijim idejama i spojili ih u zajedničke 

projekte. Izradili smo plakate i powerpoint prezentacije, 

koje smo zatim predstavili, a uz predavanje Karoline 

Vidović-Krišto „Kako biti uspješan govornik?“ naučili smo 

biti još bolji prezentatori. 

Upoznali smo i prave poduzetnike, mladi poduzetnik 

Mateo Ivanac ispričao nam je svoju poduzetničku priču. 

Naučio nas je da je upornost najvažnija osobina svakog 

poduzetnika jer se poduzetništvo sastoji i od uspona i od 

padova. Posjetili smo i Vinariju Škaulj u Nadinu pokraj 

Zadra kao primjer vrlo uspješnog OPG poduzetništva. 

 Biti poduzetnik znači prihvatiti izazove, odgovornost 

i rizik. Danas i nisu najpovoljnija vremena za razvoj 

poduzetništva, no razvoj poduzetništva korak je i razvoju 

Hrvatske, i zato je vrlo važna promocija među mladima, 

što ProPoLi upravo jest. 

 

Teo Domines Peter, I. a 


